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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikortól és milyen keretek között válhat lehetségessé hazánkban a vadászgörények
hivatalos törzskönyvezése?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ebek, macskák és vadászgörények számára a 2003/803/EK rendelet előírja az egységes
állatútlevél kiállításáról és az adminisztrációs kötelezettségekről a teendőket, azonban

semmilyen rendelet nem született a törzskönyvezésükkel kapcsolatban . A vadászgörény

népszerű , kedvtelésből tartott házi kedvenc hazánkban, sőt ritkábban ugyan, de munka-

állatként is megtaláljuk . A vadászgörény, mint az egyetlen domesztikált menyétféle, azonban
nem rendelkezik államilag elismert származási lap nyilvántartó rendszerrel, nincs ennek

kiállítására jogosult szervezet sem . Ugyan néhány civil szerveződés önmaga állít ki

származási lapokat, de nincs egy egységes, nemzetközileg és Magyarországon is hiteles ,

nyilvántartott adatbázis . Ez gyakran felveti egy-egy állat esetében a származás hitelessé g
kérdését, ráadásul minden elvesztegetett évvel közelebb kerülünk egy a kutyásoknál már jó l
ismert problémához. A MESZ és MEOE konfliktusát több mint egy évtizede képtelene k
megoldani az aktuális kormányok, ahol egy szervezet még az államot is képes sakkban
tartani, nevetségessé téve országunkat a világ kutyás társadalma el őtt . A vadászgörény tartó k
esetében ezért is célszerű lenne időben lépni és kialakítani a törzskönyvezés, államilag
elismert és szakmai egyeztetésen átesett módját .



Tisztelt Miniszter Ur! Mikortól és milyen keretek között válhat lehetségessé hazánkba n
a vadászgörények nemzetközileg és idehaza is elismert, hivatalos törzskönyvezése ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január 22 .

Tisztelettel :

r Zoltán
Jobbik
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